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    Pan   

    Patryk Kaźmierczak 

    Radny Rady Miejskiej Inowrocławia  

 
 

Odpowiadając na interpelację złożoną w dniu 16 lipca br. informuję, że fragment ulicy 

Tadeusza Kaźmierskiego jest utwardzony. Na odcinku wymagającym napraw prace związane 

z bieżącym utrzymaniem dróg wykonano w marcu br. 

Utwardzenie pozostałego, dotychczas nieurządzonego terenu, przewidzianego                            

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego pod drogę, wymaga  przygotowania 

dokumentacji projektowej, a następnie realizacji inwestycji, tj. budowy gruntowej drogi 

tymczasowej. Biorąc powyższe pod uwagę, nie ma możliwości sfinansowania tego typu 

zamierzeń z „bieżących środków na utrzymanie dróg”.  

Nadmieniam, że w budżecie na 2024 rok brak jest również środków na budowę dróg 

gruntowych, niemniej jednak analizowane są możliwości ich pozyskania poprzez dokonanie 

przesunięć w zaplanowanych wydatkach w ramach obowiązującego budżetu.  

 

 

Z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia  

  Zastępca Prezydenta 

   

      /-/Szymon Łepski 

         
 

Do wiadomości: 
1. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia 
2. a/a 

 

 


